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ET STORT LØFTET STORT LØFT
FOR HELE BYGDAFOR HELE BYGDA
Etter flere års arbeid med å finne en 
løsning som kombinerer funksjonalitet 
og økonomisk bæreevne, er det nye 
bedehuset nå under oppføring. Side 4-5.

INNHOLD:INNHOLD:

KOM PÅ DUGNAD!KOM PÅ DUGNAD!
Vi bygger ikke bare et hus – vi bygger 
fellesskap samtidig. Har du lyst til 
å bli med? Dugnaden tilpasses dine 
muligheter, enten du kan bidra på dagtid 
eller kveldstid. Sammen skaper vi noe 
verdifullt! Side 7 med flere.
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I mer enn 100 år har det 
gamle bedehuset vært et 
samlingspunkt for bygda 
vår – et sted for fellesskap, 
tro, sang og samvær. Det 
har vært med på å forme 
mange minner for unge 
og gamle, og har vært et 
sted der mange gjerne 
husker spesielt godt 
søndagsskole, juletrefester 
og ungdomsmøter. 
Men bedehuset har vært 
et hus som har rommet 
mange flere samlinger enn 
dette. Mange hundre barn, 
ungdommer og voksne 
har hver uke brukt 
bedehuset til 
aktiviteter og 
møter som har 
betydd mye 
for dem. Det 
er vårt ønske 
og våre bønner, 
at dette må få 
fortsette i hundre 
nye år her på Vea.

At vi nå skal få oss et 
nytt bedehus er noe vi 
er utrolig stolte og glade 
over. Byggingen av det 

nye bedehuset skjer ikke 
gjennom statlige midler 
eller store sponsorer, men 
gjennom frivillige gaver 
og dugnadsarbeid fra 
bedehusets medlemmer. 
Vi står sammen, og det 
er i denne enheten, 
gjennom bønn og innsats, 
at vi tror Gud vil velsigne 
arbeidet. Frivilligheten er 
selve fundamentet for at 
dette prosjektet skal bli en 
realitet, og vi er takknemlige 
for hver enkelt som 
bidrar med tid, krefter og 
økonomiske gaver.

Vårt mål er at det nye 
bedehuset skal være 

til Guds ære, et 
sted hvor Hans 
nærvær kan 
oppleves, og 
hvor mennesker 
kan komme 
nærmere Ham. 

Vi ser på dette 
som et viktig skritt 

i å bygge et sterkere 
fellesskap, hvor vi både 

kan styrkes i troen og være et 
levende vitnesbyrd for 
lokalsamfunnet vårt.

Vi stoler på Gud i denne 
prosessen, og som salmene 
minner oss om, finner vi hvile i 
Hans trofasthet:

Med glede og forventning ser 
vi frem til det som ligger foran 
oss, og vi er takknemlige for 
alle som er med på å gjøre 
dette mulig. 

Vi ønsker alle hjertelig 
velkommen til møter og 
samlinger på Vea Bedehus. 

Og informasjonsbladet fra 
bedehuset bytter nå navn fra 
Betel-Nytt til Vea Bedehus. I 
to utgaver fokuserer vi særlig 
på selve husbyggingen og har 
i den forbindelse med rause 
annonsører på laget. 

BEDEHUSSTYRETBEDEHUSSTYRET

KJÆRE VENNERKJÆRE VENNER

“Vår sjel venter på Herren; han 
er vår hjelp og vårt skjold. Vårt 

hjerte gleder seg i ham, vi 
setter vår lit til hans hellige 

navn. La din miskunn være over 
oss, Herre! Det er deg vi venter 

på.”

Salme 33:20-22
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Etter årsmøtet fikk 
bedehusstyret en 
spennende, men stor 
oppgave: Å bygge et helt 
nytt bedehus på Sørbø. 
Nå er vi godt i gang, og 
dette har blitt et felles 
prosjekt hvor mange har 
bidratt med tid, ressurser 
og engasjement. Sammen 
bygger vi ikke bare et bygg, 
men et nytt samlingssted 
som skal være til glede for 
alle i mange år fremover.

Hvordan vi har organisert oss
For å holde oversikt over et så 
omfattende prosjekt, har vi satt 
sammen en prosjektorganisasjon. 
Den består av 
tre hoveddeler: 
Styringskomiteen, 
prosjektledergruppen og 
flere fagkomiteer. 

Prosjektledergruppen, 
som består av Mette 
Suggelia, Geir Steinnes 
og Arnt Helge Fidjeland, 
har hatt ansvaret for 
å lage budsjetter og 
koordinere innspill fra 
de ulike fagkomiteene 
og leverandørene. De har også 
hovedansvaret for å holde 
kostnadene innenfor rammene som 
ble vedtatt på årsmøtet.

Hva vi har vedtatt
På årsmøtet ble det bestemt at 

det nye bygget ikke skal koste mer 
enn 40 millioner kroner, inkludert 
infrastruktur. Vi skal heller ikke ta opp 
mer enn 25 millioner i lån, og dette 
lånet har vi allerede fått godkjent av 
Skudenes & Åkra Sparebank. Resten 
av finansieringen skjer gjennom 
dugnadsarbeid, sponsorer og andre 
bidrag. Vi har lagt inn en buffer i 
budsjettet for å håndtere uforutsette 
kostnader, men vi må hele tiden 
passe på å ikke bruke penger på 
«kjekt å ha»-løsninger.

Fra idé til tegnebrettet
For å finne ut hva vi virkelig 
trenger i det nye bedehuset, har vi 
gjennomført spørreundersøkelser, 
gruppearbeid og fått gode innspill fra 
fagkomiteene. Med hjelp fra Ronny 

Tangen har vi klart å omsette disse 
behovene til et design som både 
dekker våre ønsker og holder seg 
innenfor budsjettet. Det har vært 
nødvendig å «krympe» prosjektet litt 
underveis for å sikre at vi bygger noe 
vi kan drifte økonomisk i fremtiden.

Tidligere har det vært flere forslag på 
bordet, men nå har vi kommet fram 
til en løsning som både ser bra ut og 
fungerer godt for våre behov.

Dugnad og samarbeid
En stor del av prosjektet 
bæres av dugnadsarbeid. 
Mange har allerede lagt 
ned en imponerende 
innsats og totalt sett så 

regner vi med at vi vil 
spare cirka 10 millioner 
kroner ved å utføre mye 

dugnad og på måten vi 
organiserer prosjektet. For 
eksempel har vi valgt å 
droppe en totalentreprise 
og heller bruke flere 
leverandører og lokal 

arbeidskraft for å få ned kostnadene. 
Du møter noen av de mange som 
jobber dugnad i dette bladet.

Vi har fått med oss flinke firmaer som 
Rasmussen Bygg, Ronny Tangen 
og Ytreland AS til å hjelpe oss med 

Nytt bedehus på Sørbø - et 
prosjekt for fellesskapet



arbeidet. Mange av oppgavene, 
som graving, støping og gulvsliping, 
er blitt utført i samarbeid mellom 
leverandører og våre egne frivillige. 
Dette har gitt oss en helt spesiell 
fellesskapsfølelse, der alle kjenner 
eierskap til prosjektet.

Blant annet har vi fått:
• Støping av grunnmuren og 

gulvene utført med hjelp fra 
EK Betong og mange ivrige 
dugnadsarbeidere.

• Levering av bærende 
stålkonstruksjoner 
fra Stålbyggeren, 
mens Sydvest 
Tak har stått 
for å gjøre 
taket tett og 
isolert.

• Elektriske 
installasjoner 
fra 
Kolbeinsen 
Installasjon 
og ventilasjon 
fra LMK Ventilasjon, 
energipumpe og sanitæranlegg 
fra S.O Lund

Dugnadene fortsetter, og vi har 
satt opp en skiftordning for å gjøre 
det lettere å organisere arbeidet 
fremover. Fire grupper rullerer på å 
jobbe to dager i strekk, med seks 
dager fri. Vi har nå rundt 75 personer 
på dugnadslistene, og vi håper alle 
føler at dette er en givende og kjekk 
måte å bidra på.

Fremdriften så langt
Det utvendige arbeidet på bygget er 
nesten ferdig. Taket er tett, gulvene 

er støpt, og vi er godt i gang 
med gulvsliping, som etter 

planen skal være ferdig 
i slutten av november. 

Etter det fortsetter 
vi med innvendig 
arbeid, som 
interiør, elektriske 
installasjoner 
og ventilasjon. 
Mange av de som 

deltar, er med i flere 
fagkomiteer, og vi ser 

at samarbeidet mellom 
alle parter fungerer veldig 

bra.

Når blir det ferdig, spør mange. Det 
er et godt spørsmål! Vi gjør alt på 

dugnad, og det tar naturligvis litt mer 
tid enn om vi skulle leid inn alt av 
arbeidskraft. Noen har sagt påske, 
men det er nok litt for optimistisk. 
Vi håper å være klare i løpet av 
2025, men det viktigste er at vi tar 
den tiden vi trenger og sørger for at 
arbeidet ikke blir for stressende for 
de frivillige.

Et bedehus for fremtiden
Å bygge dette bedehuset er mer enn 
bare et byggeprosjekt – det er et 
fellesskap. Ved å delta i dugnadene, 
skape relasjoner og jobbe sammen, 
bygger vi også et sterkt samhold. 
Dette skal være et sted der vi alle 
kan føle oss hjemme, og hvor vi 
kan glede oss over det vi har skapt 
sammen.

Vi gleder oss til å ta imot dere i det 
nye bedehuset – og kanskje få dere 
med på litt dugnadsarbeid fremover? 
Det er alltid plass til flere, og 
sammen får vi til noe stort!
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DUGNADSARBEID
Dugnadsarbeidet er i full gang på Sørbø, og 

uttrykket «bygge Guds rike» utfolder seg i praksis. 
Mange er engasjerte og bidrar i dugnadsarbeidet, 
enten med å jobbe praktisk i bedehuset på Sørbø 

eller lage mat til arbeidsgjengen. 

Dugnadsarbeidet er organisert i skift for å få 
kontuitet og flyt i arbeidet, samt sikre at folk ikke 

sliter seg ut. Det er lagt opp til en skiftordning 
med to sammenhengende dugnadsdager i uken, 

etterfølgt av seks fridager. 

Dersom noen av dagene en blir satt opp på viser 
seg å ikke passe, er det bare å gi beskjed så 

planlegges det ut fra det. Det er mulig å jobbe dagtid 
eller kveldstid, alt etter hva som passer best. 
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Eg var ti år, og hadde fått 
mi første viktige oppgåve 
utanfor heimen. Det var å 
registrere inn dei yngste 
på sundagsskulen, klistre 
gullstjerner i kortet. 
Anerkjennande blikk frå 
trygge vaksne. Det kjendes 
godt, eg var viktig. 

Bedehuset har ein heilt spesiell 
plass i mitt hjarta. Gjennom 
flanellografar og dedikerte, 
heilhjarta leiarar fekk barnetrua 
mi gode vekstvilkår. 

Det var på bedehuset eg fekk 
mine første oppgaver, og møtte 
trygge vaksne som viste meg 
tillit og gav meg meistringstru. 
Her fekk eg erfara, og tru på, 
at vesle meg kunne utgjera ein 
skilnad. 

Eg er viss på at ein hærskare 

av menneske har fått sine liv 
forandra gjennom “Det gode 
budskap” som er blitt forkynt 
gjennom ord og haldning i bygda 
sitt bedehus. 

Nå skal nye kapittel skrivast, og 
i Jesaia blir me minna om kva 
veg me skal sjå: «De skal ikkje 
minnast dei fyrste ting, ikkje 
tenkja på det som hende før. Sjå, 
eg gjer noko nytt. No spirer det 
fram». 

Bokstaveleg talt skjer det mykje 
nytt for kvar dag, og eit raust og 
flott bygg har reist seg. Eg gledar 
meg saman med dykk, og for meg 
som varaordførar er det lite som 
betyr meir: At bygder veks, at 
innbyggjarar er nyskapande og 
har framtidstru. Det som skjer 
i Veabygda er førebiletleg og 
til stor inspirasjon langt utover 
kommunegrensa. 

I ei tid der det stadig vert fødde 

færre born, tek de sats og legg 
til rette for vekst. Frivilligheita 
blomstrar, og samhaldet er 
merkbart.  

Eg ber om at Gud skal gi fortsatt 
vekst, og om hans signing over 
dei nye kapitla som skal skrivast. 

Me som går på Klippen står 
skulder ved skulder saman med 
dykk, og er takksame til Gud for 
det som skjer. 

Måtte Veabygda sitt bedehus 
fortsatt vera ein stad der 
menneske kjenner seg møtt og 
bevega - av medmenneske, men 
først og fremst av vår Frelsar og 
venn. 

Varm helsing frå 
May Synnøve Rygh

Sjå eg 
gjer 
noko 
nytt



SOLGLYTT

Skisse inngangsparti
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Hvorfor er du med på dugnad? Jeg er med på 
dugnad, fordi jeg synes det er en fin måte å bidra 
for å få det nye huset på plass. Det gir mer enn 
det koster.

Hva er kjekt med å være med? Det er 
fantastisk kjekt å få til ting sammen med folk du 
ellers kun møter i døra på bedehuset. Vi blir kjent 
på en annen måte. I tillegg er det masse god 
læring i å være med på dugnad.

Hva gleder du deg til i nytt bedehus? Jeg 
håper at huset blir mer funksjonelt enn det gamle 
og mer boltreplass for store og små.

Hva håper 
du det nye 
bedehuset 
vil bety for 
veabuen og 
lokalmiljøet? 
Jeg håper det 
nye bygget 
fortsatt vil 
være en god 
møteplass for 
unge og eldre. 
Det er uten tvil 
meget bra for 
barn/ungdom at 

de har fritidstilbud her, i tillegg til alt annet bra i 
Veabygda. Jeg håper det nye huset vil bety like 
mye for barna som vokser opp, som det har 
betydd for meg.

Når tror du huset står klart? Det 
er fint at vi ikke har noe press på å 
bli ferdige, men klarer vi å fordele 
dugnadsarbeidet godt, så vil jeg 
tippe på sommer/høst 2025. Det 
er mange som vil være med, så 
det lover godt, men det er alltid 
plass til flere på dugnad.

Alexander Sjøen

Lyst til å være 
med på dugnad? 
Ta kontakt med 

Stig Andre Simonsen 
på 99568193 eller 
Alexander Sjøen 

92231260. 

Hvorfor er du med på dugnad? Jeg er med 
fordi det blir gjort så mye når vi jobber sammen. 
Det er vel den ene gangen i livet vi får være med 
å bygge et bedehus. 

Hva er kjekt med å være med? Jeg synes 
det er kjekt arbeid. Mye kjekke folk, kaffi og 
slabberas.

Hva gleder du deg til i nytt bedehus? Godt å 
tenke på at vi får et hus som sikkert varer i 100 
år til. Når vi har et nytt og funksjonelt bygg, kan 
vi bruke kreftene våre på alt det flotte som skal 
skje inni huset.

Hva håper du det 
nye bedehuset 
vil bety for 
veabuen og 
lokalmiljøet? 
Jeg håper det 
nye huset vil bety 
like mye som det 
gamle huset har 
gjort. Jeg håper vi 
får fortsette på alt 
det gode arbeidet 
som gjøres på 

bedehuset 
og at vi 

kan samle både unge, voksne og 
eldre for å høre om Jesus.

Når tror du huset står klart? 
Jeg tror huset står klart til 
neste jul. 

Stig André Simonsen

På dugnad

På dugnad
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Prosessen med å bygge nytt 
bedehus på Vea har pågått 
i mange år og ble for alvor 
konkretisert når bedehuset 
i februar 2010 kjøpte 
tomten på Sørbø. 

Etter dette jobbet vi 
flere år sammen 
med Sørbø Bolig 
med omregulering 
og planlegging av 
infrastruktur. Vi har 
tegnet flere forslag 
og jobbet med ulike 
løsninger før vi endelig 
landet på et bedehus som 
dekker behovet vårt og som vi 
kan løfte økonomisk.

Totalkostnaden for hele prosjektet 
er ca 44 millioner kroner inkludert 
selve huset, tomt, reguleringsarbeid, 
vei og infrastruktur, inventar og lyd- 
og lysanlegg. Vi har vært opptatt 

av å ha et robust prosjekt, og 
før byggestart hadde vi en 
egenkapitaldekning på nesten 
20%. 

Det er bedehusets brukere 
som i all hovedsak betaler for 
det nye bedehuset ved å gi 
engangsgaver og i tillegg fast 
månedlig givertjeneste. I tillegg 
opplever vi raushet i form av 
gaver fra hele bygdefolket på Vea 
samt andre plasser og også gaver 
fra Kirken på Vea og Klippen. 
Tusen takk!

Den faste givertjenesten går i 
hovedsak til betjening av lån fra 
Skudenes og Aakra Sparebank. 
Banken har også bidratt med en 
betydelig gave på 300.000 kroner 

fra bankens gavefond som 
ble overrekt på et møte 

vinteren 2023. Vi er 
utrolig takknemlige 
for denne gaven 
samt det gode 
samarbeidet og 
tillitsforholdet vi 

opplever.

Vi 

er svært stolte av at det i 
hovedsak er gode, lokale og solide 
leverandører som bygger bedehuset 
vårt, og vi er utrolig glade for det 
gode samarbeidet vi opplever. Mye 
av arbeidet gjøres på dugnad for å 
redusere kostnadene så mye som 
mulig. Vi er prisgitt leverandører som 
er fleksible og kan samarbeide med 
oss på denne måten. Vi opplever at 
alle leverandører strekker seg langt 
og støtter oss med gode vilkår og 
avtaler. Dette er vi veldig takknemlige 
for. Tusen takk til:

• HJ Rasmussen Bygg
• Stålbyggeren as
• SydVest Tak as
• TH Kolbeinsen installasjon as
• S.O Lund as
• EK betong as
• Vassbakk og Stol as
• Ytreland as 
• LMK Ventilasjon as

I tillegg til leverandørene våre, 
har flere aktører fra det lokale 
næringslivet bidratt økonomisk 
ved kjøp av profilering i dette 
informasjonsbladet og andre 
har valgt å gi anonymt. All støtte 
vi får, hjelper oss til reduserte 
rentekostnader og raskere 
nedbetaling av lån, tusen takk!

Tusen takk igjen til hver enkelt 
person og firma som bidrar med 
gaver, støtte, arbeid, tjenester og 
sponsormidler. Vi kan ikke få takket 
dere nok!

Informasjon om 
finansiering, 
støttespillere, 
leverandører og 
sponsorer
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Trond Sund
Hvorfor er du med på dugnad? 
Jobben blir ikke gjort av seg selv, så 
dersom vi har lyst på nytt bedehus, 
må vi være med å bidra.

Hva er kjekt med å være med? 
Det er sosialt å være på dugnad, og 
det er kjekt å jobbe sammen. 

Hva gleder du deg til i nytt 
bedehus? Jeg gleder meg til et 
brukervennlig, flott og praktisk bygg 
for alle aldersgrupper. Stas med god 
plass. Det blir bra med et hus som 
er lett å vedlikeholde. 

Hva håper du det nye bedehuset 
vil bety for veabuen og 
lokalmiljøet? Jeg ønsker at det 
nye bedehuset skal være et sted 
hvor alle kan føle seg velkommen, 
uansett bakgrunn og historie. Et hus 
for hele bygda.

Når tror du huset står klart? 
Jeg tror huset står klart i august/
september 2025.

Kristian Brattgjerd
Hvorfor er du med på dugnad? 
Jeg synes det er kjekt å være med 
på dugnad, og det er kjekt å hjelpe 
til. Mange, inkludert meg selv, har 
lyst på et nytt bedehuset, og jo flere 
vi er på dugnad, jo fortere går det å 
få bedehuset ferdig.

Hva er kjekt med å være med? 
Det er god stemning på dugnad. 
Kjekt å være med og kjekt å snakke 
med folk.

Hva gleder du deg til i nytt 
bedehus? Jeg er spent på å se 
hvordan det blir. Vi trenger et hus 
med plass til flere folk. Når vi er på 
VKU er det fullt hus.

Hva håper du det nye bedehuset 
vil bety for veabuen og 
lokalmiljøet? Jeg håper vi kan få 
flere mennesker med i troen på 
Jesus, noe jeg synes er viktig. Jeg 
håper at vi kan få ta imot nye folk i 
nytt bedehus.

Når tror du huset står klart? Jeg 
tror huset står klart før jul i 2025. 

Jonah Sævik
Hvorfor er du med på dugnad? 
Jeg er med på dugnad for å hjelpe 
til med å få bedehuset ferdig.

Hva er kjekt med å være med? 
Jeg liker å jobbe og jeg liker å 
hjelpe. Det er ekstra kjekt at vi får litt 
kjeks og kake når vi er på dugnad.

Hva gleder du deg til i nytt 
bedehus? Jeg gleder meg til å se 
hvordan bedehuset blir når det er 
ferdig. Det er kjekt når huset er nytt, 
stort og fint. 

På dugnad

På dugnad

På dugnad
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Fiskeriselskapet
Norli



Hva var det som fikk folk i 
bygda til å bygge bedehus for 
mer enn hundre år siden?  

Jo, de trengte et hus hvor 
de kunne samles til kristne 
møter. Huset ble bygget og det 
skulle vise seg å være svært 
fremtidsrettet. Huset har tjent 
veabuen i generasjoner og de 
aller fleste i bygda har et forhold 
til bedehuset. Tenk at de under 
trange kår i 1911 bygget et 
hus som fremdeles er i bruk og 
samler mange mennesker i 2024! 

I våre nasjonalsanger er det 
skrevet mye om husbygging. De 
som bygget landet vårt bygget 
seg hus som var gode å bo i. I 
fedrelandssalmen står det: «Vil 
Gud ikkje vera bygningsmann, 
me fåfengt på huset byggja». 
Det forteller oss hva som var og 
er det viktigste når et hus skal 
bygges. 

Kong David i Israel hadde et 
ønske om å bygge et hus for 
Gud. Han så på sitt eget store og 
flotte hus og sa: «Se, her bor jeg 
i et hus av sedertre, mens Guds 
paktkiste står i et telt». David 
selv fikk ikke bygget huset for 
Gud som han ønsket, men sønnen 
hans, Salomo, bygget tempelet. 
Det var et storslått byggverk! 
Høydepunktet i historien om 
byggingen av tempelet er likevel 
det som skjer når Gud selv 
«flytter inn».

Vi har mye å takke for på Vea. 
Generasjonene før oss bygget 
et samfunn tuftet på gode 
verdier, med gode «hus» å bo i. 
Bedehuset har vært sentralt i 
dette og det er vår arv som vi må 
ta vare på og bygge videre på. 
Det gamle bedehuset har nå blitt 
brukt i mange år og vi har funnet 
at det mest tjenlige er å bygge 
et nytt bedehus. Som kong David 

så på sitt flotte hus og ønsket å 
bygge et storslått hus for Gud, 
slik er det litt med oss. Dagens 
krav til våre hus er høye og vi 
ønsker å bygge et nytt bedehus 
som møter tidens krav. 

Som de som bygget bedehuset 
i 1911 ønsker vi å tenke 
fremover. Vi vil bygge et hus 
som kan tjene folket i bygda i 
generasjoner fremover. Vil vil 
være fremtidsrettede.

Så vil likevel høydepunktene i 
historien vår også være når Gud 
får fylle huset. Når barn, unge 
og voksne, samles til kristne 
møter og budskapet om frelsen 
i Jesus får nå inn i hjertene. Da 
er det et hus som tjener til det 
formålet Gud ønsker for huset!

 

Pastor Lars Stensland

Om å 
bygge 

hus
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Åse Brattgjerd
Hvorfor er du med på dugnad? 
Jeg synes det er flott å få være med 
og bidra til at vi skal få et større og 
mer tjenlig hus.

Hva er kjekt med å være med? 
Det er kjekt å se alle som er med i 
dugnadsarbeidet, og ikke minst alle 
som vil være med og levere mat til 
de som jobber og står på!!

Hva gleder du deg til i nytt 
bedehus? Jeg gleder meg til å få 
bedre plass slik at vi ikke trenger å 
tenke på om vi får plass til alle som 
kommer.

Hva håper du det nye bedehuset 
vil bety for veabuen og 
lokalmiljøet? Jeg håper at både 
unge og gamle fra bygda vil komme 
og høre om Jesus og ha det kjekt i 
lag. 

Når tror du huset står klart? 
Vanskelig å si når huset står klart, 
men jeg håper det blir ferdig før vi er 
i 2026. 

 

Svein Magne Sjøen
Hvorfor er du med på dugnad? 
Jeg er med på dugnad slik at vi kan 
få oss et nytt og flott bedehus.

Hva er kjekt med å være med? 
Det er kjekt å være med og bidra 
med noe som jeg kan. I tillegg er 
det kjekt å stifte nye bekjentskaper 
og jobbe sammen med folk jeg ikke 
kjente så godt fra før. Dugnad er 
både kjekt arbeid og sosialt.

Hva gleder du deg til i nytt bede-
hus? Jeg gleder meg mest til å få et 
hus som kommer alle til nytte. Vi er 
så heldige som bor på Vea og har 
en så stor forsamling.

Hva håper du det nye bedehuset 
vil bety for veabuen og lokalmil-
jøet? Jeg håper det blir et hus som 
alle kan føle seg hjemme i. I tillegg 
blir det bra med god plass til alle 
og alle aktiviteter. Jeg håper også 
at mange som ikke går så mye på 
bedehuset vil være med på dugnad 
for å oppleve hvor kjekt vi har det.

Når tror du huset står klart? Jeg 
er en tidsoptimist, så jeg håper 
huset står klart til påske.

På dugnad På dugnad



Gi en gave 
Ved å skanne QR-koden kommer du til en side 
der du kan gi et engangsbeløp eller opprette fast 
givertjeneste som gir skattefradrag. Enkelt med 
Vipps eller kort. Og du kan gi som privatperson, 
bedrift eller helt anonymt. 

Bli med på dugnad
Alle kan være med på dugnad og det er grupper for 
mange typer praktisk arbeid. Alt fra matlevering til 
feie- og spylearbeid, både dag- og kveldstid. 

Slik Slik 
kan du kan du 
bidra bidra 
til det til det 
nye nye 
bede- bede- 
husethuset
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SAMMEN BYGGERSAMMEN BYGGER
VI FREMTIDENVI FREMTIDEN
Det nye bedehuset på Sørbø er mer enn 
et bygg – det er et fellesskapsprosjekt 
der mange bidrar med tid, krefter og 
engasjement. Vi gleder oss til å åpne 
dørene for en ny tid full av aktivitet og 
samhold!


